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Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91 . §-a alapján bejelentem, hogy kérdést kívánok intézn i

Dr. Veres János miniszter úrho z

Várható-e kedvező fordulat a recski ércbánya privatizációjában, avagy
elkel-e végre a kitermelés joga?

címmel

Tisztelt Miniszter Úr !

A Magyar Nemzeti Vagyonkezel ő Zrt. tulajdonában lévő Mecsek-Öko Környezetvédelmi Zrt.
2008 januárjában nyílt eljárásban kínálta fel eladásra Közép-Európa legnagyobb színesfém -
lelőhelyét, a főként gazdag réztartalmú ércérő l híres megkutatott és bányászatilag részben fel -
tárt recski bányatelepet. Az elvárt vételár 4 .6 milliárd Ft + ÁFA volt. Az érdekeltek, befektetők
az adásvételi szerződésre vagy a bérleti és opciós konstrukcióra május végéig tehették meg a z
ajánlataikat .

A pályázati dokumentumot tizenegy érdekl ődő cég vásárolta meg, többségük a helyszínen i s
tájékozódott . A beadási határid ő lejártáig öt társaság nyújtotta be vételi szándékát a tenderki -
írónak. A hiánypótlásokat követően a Mecsek-Öko Környezetvédelmi Zrt . a kétfordulós tár-
gyalásra három céget hívott meg, amely konzorciumok a 100 millió Ft összeg ű kauciót is be
tudták fizetni .

A magyar államot képvisel ő Magyar Nemzeti Vagyonkezel ő Zrt. bevonásával megkezdődhet-
tek az egyeztetések . Végül egy távol-keleti – kínai befektető – maradt talpon az értékesítés i
tárgyalásokon, akivel a szerz ődést 2008 . november-december hónapban meg kellett volna köt -
ni .

Ezzel a privatizációval sokmilliárdos beruházásról lenne szó, tekintettel a további feltáró kuta-
tásokra, fejlesztésekre, illetve a bányaműködtetéshez szükséges komoly tőkebevitel részleteire .
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Nyilvánvaló, hogy Recsk Község Önkormányzatának, a település lakosságának, a környéke n
élőknek nem közömbös, hogy a bányának mi lesz a sorsa . Recsknek működő bányára, illetve
munkahelyre van szüksége, hiszen az korábban több mint egy évszázadig meghatározta és biz-
tosította a megélhetést .

Kérdezem Miniszter urat, hogy a még folyó tárgyalásokon van-e esély az eredményes befeje-
zésre? Az időközben bekövetkezett gazdasági, pénzügyi válság mennyire befolyásolja a végki -
fejletet, tudva azt, hogy a recski ércbánya hasznosítását a befektető is és az állam is hosszab b
távra képzelte el, amit nem a pillanatnyi piaci helyzet befolyásol .

Eger, 2009. január 27 .

országgyűlési képviselő
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